
From:dag.helge@bjoerkedal.no <dag.helge@bjoerkedal.no> 
Sent:måndag 21. mars 2022 18:54:22 
To: Knut Erik Engh; stian.l.scheide@gmail.com; auroradbratli@gmail.com; hannen71@gmail.com; 
ivar.mork@outlook.com; magne@gurskevik.no; rbrossi77@hotmail.com; alf- 
johan.antonsen@kleven.no; bennie.hansen@tussa.com; Einar.Nevstad@tussa.com; 
berit.o.hjorth@gmail.com; egil.ulfstein@nordea.no; hp@nord-berg.no; haavard.stave@gmail.com; 
ebhhringstad@gmail.com; js@shipsinvest.no; steinar.torvik@mmcfp.no; jermund.myrene@tussa.com; 
lisamari@godegreier.no; Oddvar Gjerde; eldar@knotten.com; berit.lyngstad@online.no; 
kerstihasund@gmail.com; s.sundgot@yahoo.com; Postmottak Ulstein 
Subject: Skuledebatten 2022 

Hei. 
Slik eg ser denne skuledebatten som kjem opp igjen og igjen i Ulstein kommun er ikkje sun for kommuna. 
Slik eg ser på det så har ikkje kommuna sett på den totale skuleskrukturen i Ulstein kommune men berre 
distriktskulane i bygdene. Eg føler at vist ein skal sjå på skulestrukturen må ein også kunne løfte blikket 
og sjå skulesktrukturen under ett. Ein har hittil ikkje vert villig å sjå på kartet og legge til rette at her skal 
være ein skuleskruktur i heile ulstein kommune. Slik eg ser det så er det usunt å sjå på berre på bygdene 
ute i distrikta som vil miste masse meir enn skulen. På Hasund har dei den trangaste skulen og med minst 
tilrettelagt uteareal. Der er også store kostnadar i vedlikehold som står for tur. Det er også snakk om å 
bygge ny skule der når ein har skulebygg som kan ta imot elevane på Hasund skule. Ein flyttar 
skulegrensa til sentrumskulen slik ein fyller opp Skeide skule. Ein flytter skulegrensa slik ein fyller opp 
Haddal skule. Ein sender då resten til sentrumskulen som det blir skrytt slik av har alverden med plass. 
Ein oppnår då både at ein få legge ned ein slitt skule og ein slepp å bruke penge på å bygge ein ny. Ein 
bruker då heller dei eksisterande gode skulebygningane som ein slepp store ombyggingar på. Då friger 
ein både kapital på ein skule mindre men ein treng heller ikkje å legge penger på bordet å bygge ein ny 
skule. Eg føler heile skuledebatte er kun for å forsvare nybygg av Hasund skule og ikkje det beste for 
barna. For det er det heilt klart ikkje. 
Det er også feigt å sette dei to svakaste gruppene opp mot kvarandre. Her finst mange andre plassar å 
spare penger på vist ein vil det i ulstein kommune. Ein kan la være å montere dyre kunstverk i 
rundkjøringer eller lage grusveier opp fjelltoppane. Her har kommuna rota vekk masse penger som ikkje 
er til lovpålagde oppgaver. Ein er ute etter meir handlingsrom så må ein heller sjå på slike tiltak. Eller ein 
må sei at der er ein del ikkje lovpålagde oppgaver vi ikkje har råd til. Ein må også sjå på mulighetene for 
inntekt. Hadde det vert ei vanlig bedrift som hadde aktiviteter med god kvalitet så hadde ein heller sett 
på mulighetene for inntekter enn å kutte ned på drifta som igjen vil gi dårligare kvalitet og inntekter 
seinare. 

Eg var også i dag på helsestasjonen og dei sei at der har alldri vert så mange fødslar som no i Ulstein 
kommune. Så om nokon år vil trenge alle dei skuleplassane som ein har i Ulstein. Og med alle dei 150 
asylsøkerane som kommuna skal busette så vil det i alle fall ikkje bli noko nedgang på barnetallet i 
Ulstein kommune. 

Og vist ein meinar det blir mindre fødslar i ulstein kommune må ein ikkje ansette meir folk på 
helsestasjonen som det blir gjort no. 

Eg og famililen flytta frå ulsteinvik til Eiksund for å komme ut av sentrum. Å leve som sild i tønne der inne 
er ikkje noko for meg. Difor vil vi gjere alt vi kan for å bevare distrikt skulane våra som er viktig for tilhøva 
på bygdene. 



Mvh 

Dag Helge Bjørkedal 

Tlf 41 66 18 79 
Dag.Helge@bjoerkedal.no 
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